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Z Á P I S 
z 34. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 23. ledna 2014 
od 9.00 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

 

  Dle prezence bylo přítomno: 

 58 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 2 poslanci PS PČR) 
                                        37 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

      pověřený řízením MHMP Ing. Radovan Košťál 
   3 zástupkyně ředitele MHMP 

                                         24 ředitelů a zástupců odborů MHMP  
                                                    15 ředitelů organizací 

              21 zástupců tisku 
                1 senátor 
    2 poslanci PS PČR (současně i členové ZHMP) 

                                                     15 hostů 
 
CELKEM přítomných: 175 osob 
 

 
OMLUVENÍ ČLENOVÉ ZHMP: 

 
Ing. Marie Kousalíková 
 
 
MUDr. Zuzana Bonhomme  
Hankeová, M.I.B.  
 
 
Radek Lohynský 
 
 
MUDr. Iveta Borská –  
11.30 – 14.00 hodin 
 
 
Mgr. Jan Kalousek – od 11 hodin 
 
 
Mgr. Marta Semelová 
 
 
Ing. Lukáš Plachý  
 
 
Mgr. Roman Vaculka – od 14 hodin 
 
RNDr. Tomáš Hudeček, Ph.D. – 
v průběhu jednání ZHMP krátká 
nepřítomnost ze zdravotních důvodů 
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            34. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9.05 hodin.   
 

   Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo tedy  
schopno se usnášet. 
        Dále předsedající primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a byli na 
něj pozváni všichni členové ZHMP a připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším 
zúčastněným, že se průběh tohoto jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 
         Ověřením zápisu byli pověřeni Ing. Karel Březina a Mgr. Ivan Kabický. 
         
Hlasování o členech návrhového a volebního výboru:                                                                                              
předseda:  Dr.-Ing. Milan Urban 
členové:     Ing. Pavel Richter 
                  Jan Slezák 
                  Ing. Antonín Weinert, CSc. 

             Ing. Vladimír Schmalz 
             Mgr. Bohumil Zoufalík 
            JUDr. Lubomír Ledl 
 

tajemník výboru:  Mgr. František Kotalík, pověřený řízením odboru  
                            legislativního a právního MHMP  
 
PRO:  47    PROTI:  0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 
 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 
 
 
         Úvodem předsedající primátor hl. m. Prahy přítomným představil pověřeného ředitele 
Magistrátu hl. m. Prahy Ing. Radovana Košťála, Ph.D. 
 
         Dále předal slovo předsedkyni výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Vlásenkové, která ve 
svém vystoupení oznámila skutečnost, že se k tomuto dni rozhodla po 20 letech ukončit své členství 
v Občanské demokratické straně a k témuž dni vystoupila i z klubu zastupitelů ODS hl. m. Prahy.   
Na její vystoupení reagoval člen ZHMP Zoufalík.  
 

    Primátor hl. m. Prahy přítomné informoval, že Rada HMP na svém jednání dne 14. ledna 
stanovila „Návrh programu jednání 34. zasedání Zastupitelstva hl.m. Prahy“, který členové 
ZHMP obdrželi e-mailem a který byl zveřejněn spolu se svoláním tohoto jednání Zastupitelstva      
hl. m. Prahy, a to způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. 
        Dále sdělil, že v úterý 21. ledna, doplnila Rada HMP návrh programu o několik dalších tisků. 
Jednalo se o materiály, které bylo třeba projednat z časových  důvodů. Informoval, že upravený 
návrh programu členové ZHMP ještě v úterý obdrželi e-mailem a současně jim byly zaslány a 
občanům zpřístupněny nově dozařazené tisky v elektronické podobě. 
         Primátor hl. m. Prahy dále sdělil, že konečnou verzí návrhu programu tak, jak jej ve smyslu 
zákona o hl. m. Praze stanovila Rada HMP, tedy verzí návrhu programu tohoto zasedání, byl 
dokument, který se nazýval „Upravený návrh programu jednání Zastupitelstva hl.m. Prahy“.   

http://www.praha.eu/�
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K upravenému návrhu programu: 
 
V diskusi k upravenému návrhu programu jednání vystoupil občan HMP Aleš Moravec. 
 
V diskusi k upravenému návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: 
náměstek primátora Nouza, radní Dlouhý, radní Vorlíčková, Blažek, Šimůnek, předseda výboru pro 
hospodářskou politiku a majetek ZHMP Poche, radní Pařízek, předseda výboru pro bezpečnost a 
legislativu ZHMP Hána, Zoufalík. 
 
Hlasování k upravenému návrhu programu jednání: 
 
Hlasování o návrhu předsedy výboru pro hospodářskou politiku a majetek ZHMP Pocheho – přeřadit 
bod 3. z bloku informací „Z – 2312 - Informace o postupu realizace stavby Provozní úsek metra V. A 
Dejvická – Motol “ na řádné projednání jako bod 23/B. 
PRO:  52 PROTI:  0  ZDR.  0 

Bylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Šimůnka – přeřadit bod 2. z bloku informací „Z – 2315 - o 
současném právním i faktickém stavu budování "Souboru staveb městského okruhu v úseku 
Myslbekova - Pelc/Tyrolka“ na řádné projednání jako bod 4. 
PRO:  22 PROTI:  6  ZDR. 23  

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 
PRO:  49 PROTI:  0  ZDR.  2 

Bylo přijato. 
 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 
 

Řízení schůze převzal I. náměstek primátora Vávra. 
    1. 
   

primátor hl. m. Prahy 

k návrhu zadání celoměstsky významné změny IV ÚP SÚ hl.m. Prahy – Z 2819/00 (Praha - Šeberov  - 
Novostavba základní školy) 
  TISK:        Z – 2263 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  51            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  5    
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/1 
Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
 
V diskusi vystoupila Ing. Petra Venturová - starostka MČ Praha – Šeberov. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Slezák, Blažek, 
Udženija, Bříza, Zoufalík, Mlejnský, Chudomelová, předseda výboru finančního ZHMP Hulinský,  
předseda výboru pro infrastrukturu a životní prostředí ZHMP Weinert, Svoboda, Štěpán, radní 
Štvánová, primátor hl. m. Prahy, předseda výboru pro bezpečnost a legislativu ZHMP Hána, Vinš, 
náměstek primátora Novotný, Nosek.  
 
Závěrečné slovo přednesl primátor hl. m. Prahy, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Předseda výboru pro hospodářskou politiku a majetek ZHMP Poche – za klub ČSSD – v textu 
usnesení změnit původní text v bodě „II. neschvaluje“ na „II. schvaluje“ 
Pro: 47  Proti:  0  Zdr. 10 
Bylo přijato. 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas. 
 
 
Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy, v průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze 
náměstek primátora Novotný a opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 
   2. 
 

I.náměstek primátora Vávra 

 
k návrhu úpravy v rámci schváleného rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2014 
 
  TISK:        Z – 2293 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/2 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Vávra. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
    3. 
 

I.náměstek primátora Vávra 

 
k převodu nevyčerpaných finančních prostředků na odkup akciového podílu ve společnosti Pražská 
plynárenská Holding a. s. 
 
  TISK:        Z – 2302 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                               PRO:  32           PROTI:  1        ZDRŽEL SE:  3 
   Opakované HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:          PRO:  36            PROTI:  3        ZDRŽEL SE:  1 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/3 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Vávra. 
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V diskusi vystoupil člen ZHMP Ledl. 
 
Závěrečné slovo přednesl I. náměstek primátora Vávra, který reagoval na příspěvek z diskuse. 
 
Doplňující návrh člena ZHMP Ledla – do původního textu usnesení doplnit nový bod ve znění:  
„III. vyhrazuje si rozhodování o případných změnách, týkajících se majetku Pražské plynárenské 
Holding, a.s.“ 
(I.náměstek primátora Vávra se s návrhem ztotožnil) 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas. 
 
    4. 
 

I.náměstek primátora Vávra 

 
k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.33/51 ze dne 12.12.2013 k revokaci usnesení Zastupitelstva 
HMP č.30/30 ze dne 20.6.2013 k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.22/4 ze dne 13.12.2012 k 
návrhu na určení zástupců a náhradníků za zástupce hl. m. Prahy na valných hromadách akciových 
společností v majetkovém portfoliu hl. m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 2297 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  38            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  7 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/4 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Vávra. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
    5. 
 

náměstek primátora Novotný 

 
k návrhu na vstup hl.m.Prahy do mezinárodní organizace World  Tourism Cities Federation 
 
  TISK:        Z – 2113 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  5 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/5 
Materiál uvedl náměstek primátora Novotný. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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    6. 
 

náměstek primátora Novotný 

 
k návrhu na udělení grantů hl. m. Prahy v oblasti kultury a umění na rok 2014 
 
  TISK:        Z – 2288 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   41           PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/6 
Materiál uvedl náměstek primátora Novotný. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Liška. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  7/1. 
 

náměstek primátora Nouza 

 
k návrhu na schválení originárního nabytí vlastnického práva k nemovitosti do majetku hl.m.Prahy 
 
  TISK:        Z – 1848 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  46            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/7 
Materiál uvedl náměstek primátora Nouza. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  7/2. 
 

náměstek primátora Nouza 

 
k návrhu na schválení originárního nabytí vlastnického práva k nemovitosti - "Stavbě č. 8268 Rokytka - 
rozvoj území, etapa 0001 U Hřiště I" - do majetku hl. m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 2115 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  46            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/8 
Materiál uvedl náměstek primátora Nouza. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  7/3. 
 

náměstek primátora Nouza 

 
k návrhu na schválení originárního nabytí vlastnického práva k nemovitosti do majetku hl. m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 2204 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/9 
Materiál uvedl náměstek primátora Nouza. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  7/4. 
 

náměstek primátora Nouza 

 
k návrhu na schválení originárního nabytí vlastnického práva k nemovitosti do majetku hl. m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 2041 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  46            PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  3 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/10 
Materiál uvedl náměstek primátora Nouza. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
V průběhu úvodního slova převzal řízení schůze  I. náměstek primátora Vávra. 
   8. 
 

náměstek primátora Nouza 

 
k poskytnutí účelové neinvestiční dotace pro MČ Praha 12, MČ Praha 16, MČ Praha 20 na provozování 
sběrného dvora 
 
  TISK:        Z – 2265 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  49            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/11 
Materiál uvedl náměstek primátora Nouza. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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    9. 
 

radní Manhart 

 
k volbě nových přísedících Městského soudu v Praze 
 
  TISK:        Z – 2187 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/12 
Materiál uvedl radní Manhart. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   10. 
 

radní Manhart 

 
k návrhu na udělení ceny hlavního města Prahy prof. RNDr. Heleně Illnerové, DrSc., a prof. MUDr. 
Josefu Kouteckému, DrSc. 
 
  TISK:        Z – 2284 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/13 
Materiál uvedl radní Manhart. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Ludvík. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Manhart, který reagoval na příspěvek z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   11. 
 

radní Štvánová 

 
k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní umělecká škola, Praha 7, 
Šimáčkova 16 
 
  TISK:        Z – 2257 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/14 
 
Materiál uvedla radní Štvánová. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
 12/1. 
 

radní Dlouhý 

 
k návrhu prodeje bytových domů a zastavěných pozemků dle Pravidel postupu při prodeji bytových 
jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků ve vlastnictví hlavního města 
Prahy 
 
+ CD 
 
  TISK:        Z – 2244 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/15 
 
Materiál uvedl radní Dlouhý. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 12/2. 
 

radní Dlouhý 

 
k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č. 10/38 ze dne 4.11.2011 k úplatnému převodu části 
pozemku parc.č. 311/24 o výměře 390 m2 v k.ú. Radlice z vlastnictví hl.m. Prahy do vlastnictví 
Bytového družstva DOMINO se sídlem Na Farkáně III: č.p. 278/7, Praha 5, IČO: 63081202 
 
  TISK:        Z – 2133 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/16 
Materiál uvedl radní Dlouhý. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven termín na 28. 1. 2014.  
 
   13. 
 

radní Vorlíčková 

 
ke schválení projektů v rámci 12. výzvy Operačního programu Praha - Konkurenceschopnost, oblast 
podpory 3.3 Rozvoj malých a středních podniků 
 
  TISK:        Z – 2289 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  32            PROTI:  3        ZDRŽEL SE:  11 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/17 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Blažek, Udženija. 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Vorlíčková, která reagovala na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   14. 
 

radní Vorlíčková 

 
k oznámení záměru městské části Praha 1 na prodej věcí z vlastnictví hlavního města Prahy, 
svěřených do správy městské části Praha 1, spoluvlastnického podílu budovy č.pop. 821 a pozemku 
parc.č. 31/1 v k.ú. Nové Město, předloženého podle ustanovení § 18 odst. 1 písm. a) obecně závazné 
vyhlášky č. 55/2000 Sb. hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění obecně 
závazné vyhlášky č. 12/2004 Sb. hl.m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 2220 A 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  36            PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  4 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/18 
Materiál uvedla radní Vorlíčková, která v rámci svého úvodního slova přednesla pozměňující návrh 
k původnímu textu usnesení, a to v bodě „II. navrhuje městské části Praha 1 změnu oznámeného 
záměru ze dne 29. dubna 2013 na prodej spoluvlastnického podílu nemovitosti z vlastnictví hlavního 
města Prahy svěřeného do správy městské části Praha 1, a to spoluvlastnického podílu 7/8 budovy 
č. p. 821 na pozemku parc. číslo 31/1, a spoluvlastnického podílu 7/8 pozemku parc. č. 31/1 o 
výměře 1 482 m2, vše v kat. území Nové Město, spočívající v neschválení předmětného záměru za 
cenu stanovenou znaleckými posudky číslo 12 13 38/98 a posudkem číslo 12 13 38/98A 
zhotovenými znalcem Františkem Mrázem“ 
 
V diskusi vystoupili tito občané: Ing. Jiří Šváb, Jan Šmíd, Mgr. Ferdinand Űberall, Lukáš Tvrdík. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro hospodářskou politiku a majetek ZHMP 
Poche, Ledl, Blažek, primátor hl. m. Prahy, radní Vašíček, Mlejnský, radní Manhart, Udženija. 
 
předseda výboru pro zdravotnictví, sociální a bytovou politiku ZHMP Petrus – technická – nefunkční 
online přenos ze zasedání ZHMP  
 
Závěrečné slovo přednesla radní Vorlíčková, která reagovala na příspěvky z diskuse. 
 
Pozměňovací návrh člena ZHMP Ledla – navrhl, aby zůstal v původním znění bod „II. neschvaluje 
záměr městské části Praha 1 ze dne 29. 4. 2013 na prodej spoluvlastnického podílu nemovitosti 
z vlastnictví hlavního města Prahy“ 
Pro: 22 Proti: 0 Zdr. 22 
Nebylo přijato. 
 
předseda výboru pro dopravu ZHMP Březina – technická – k Jednacímu řádu ZHMP a diskusním 
příspěvkům radního Vašíčka 
 
člen ZHMP Mlejnský – technická – k Jednacímu řádu ZHMP a diskusním příspěvkům radního 
Vašíčka 
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člen ZHMP Blažek – technická - k Jednacímu řádu ZHMP a diskusním příspěvkům radního Vašíčka 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas. 
 
 
Ve 12,31 hodin byl zahájen bod: 
V průběhu bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ převzal řízení schůze náměstek 
primátora Novotný. 
 
                             
                 

 
Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 
 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 
 
Po skončení bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ byl zahájen bod „Dotazy, 
připomínky a podněty členů ZHMP“.  
 
 
V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze i. náměstek primátora Vávra a poté převzal 
řízení schůze náměstek primátora Nouza. 
 
                             
                 

 
Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  
 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 
 
Po ukončení bodu „Dotazů, připomínek a podnětů členů ZHMP“ byla předsedajícím náměstkem 
primátora Nouzou vyhlášena přestávka. 
 
 
Přestávka 13,45 - 14,15 hodin 
 
 
Po ukončení přestávky zahájil další část jednání primátor hl. m. Prahy. 
 
 
 
Veškerá předchozí hlasování tohoto dne (konkrétně hlasování č.1–25), uskutečněná do 12.28 hodin 
předsedkyní Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Vlásenkovou, byla již realizována za klub 
Nezávislých. 
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   15. 
 

radní Vorlíčková 

 
k oznámení záměru městské části Praha - Zličín na prodej věcí z vlastnictví hlavního města Prahy, 
svěřených do správy městské části Praha - Zličín, pozemků v k.ú. Třebonice a Zličín, předloženého 
podle ustanovení § 18 odst. 1 písm. a) obecně závazné vyhlášky č. 55/2000 Sb. hl.m. Prahy, kterou se 
vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění obecně závazné vyhlášky č. 12/2004 Sb. hl.m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 2283 
 
HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  15            PROTI:  6        ZDRŽEL SE:  21 
 
   
  NEPŘIJATO 
 
 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
V diskusi vystoupili tito občané: JUDr. Marta Koropecká – starostka MČ Praha – Zličín, Martin 
Kulhavý – Pražská správa nemovitostí, s. r. o. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro hospodářskou politiku a majetek ZHMP 
Poche, Kabický. 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Vorlíčková, která reagovala na příspěvky z diskuse. 
 
Procedurální návrh radní Vorlíčkové na stažení tohoto bodu z programu jednání s tím, že by se 
stanovisko městské části, které je jasné pro tento materiál, ještě projednalo s dalšími kluby v ZHMP:  
Pro: 28  Proti: 2  Zdr. 9 
Nebylo přijato. 
 
Pozměňující návrh předsedy výboru pro hospodářskou politiku a majetek ZHMP Pocheho – navrhl 
původní text usnesení změnit v bodě „I. schvaluje záměr městské části ..“ změnit na nový text ve 
znění: „I. neschvaluje…..“ a bod „II. ukládá Radě HMP zajistit realizaci dle bodu I. tohoto usnesení“ 
změnit na nový text ve znění: „jednat o odsvěření s městskou částí Praha - Zličín“ 
Pro: 21  Proti: 0  Zdr. 20 
Nebylo přijato. 
 
 
Usnesení nebylo přijato. 
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 16/1. 
 

radní Vorlíčková 

 
k oznámení záměru městské části Praha 8 na nepeněžitý vklad ve formě nemovitostí ve vlastnictví 
hlavního města Prahy, svěřených do správy městské části Praha 8, do společnosti Centrum Palmovka, 
a.s., předloženého podle ustanovení § 18 odst. 1 písm. c) obecně závazné vyhlášky č. 55/2000 Sb. 
hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění obecně závazné vyhlášky č. 
12/2004 Sb. hl.m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 2292 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  19            PROTI:  16        ZDRŽEL SE:  7 
 
 
   NEPŘIJATO                                                                                 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
V diskusi vystoupili tito občané: Ing. Jiří Janků – starosta MČ Praha 8, Hana Matoušová. 
 
V diskusi vystoupil předseda výboru kontrolního ZHMP Dolínek. 
 
Pozměňovací návrh předsedy výboru kontrolního ZHMP Dolínka – v původním textu usnesení 
změnit bod „I. schvaluje záměr městské části Praha 8..….“ na  nový text ve znění „I. neschvaluje 
záměr městské části Praha 8..….“ 
Pro: 16  Proti: 2  Zdr. 25 
Nebylo přijato. 
 
Usnesení nebylo přijato. 
 
 16/2. 
 

radní Vorlíčková 

 
k návrhu na přijetí nabídky předkupního práva formou úplatného nabytí id 1/6 pozemků v k. ú. Nusle z 
vlastnictví Pankrác Development, s.r.o. do vlastnictví hlavního města Prahy 
 
  TISK:        Z – 2301 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  33            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  10 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/19 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
V diskusi vystoupil předseda výboru pro hospodářskou politiku a majetek ZHMP Poche.  
 
Závěrečné slovo přednesla radní Vorlíčková, která reagovala na příspěvek z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 17/1. 
 

radní Vorlíčková 

 
k návrhu směny pozemku parc.č. 83/3 o výměře 47 m2 v k.ú. Hostivař za část pozemku parc.č. 2699/2 
o výměře 47 m2 v k.ú. Hostivař 
 
  TISK:        Z – 1810 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  4 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/20 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  17/2. 
 

radní Vorlíčková 

 
k návrhu směny části pozemku parc.č. 143/18 o výměře 69 m2 v k. ú. Malá Chuchle, zapsaného v KN 
na LV 148 za část pozemku parc.č. 143/22 o výměře 69 m2 v k. ú. Malá Chuchle, zapsaného v KN na 
LV 112 
 
  TISK:        Z – 2163 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/21 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 18/1. 
 

radní Vorlíčková 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 1344 o výměře 210 m2 v kat. území Troja 
 
  TISK:        Z – 2106 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  39            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  6 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/22 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 18/2. 
 

radní Vorlíčková 

 
k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 3765/2 o výměře 144 m2 k.ú. Libeň 
 
  TISK:        Z – 2110 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   38           PROTI:  1        ZDRŽEL SE:  5 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/23 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 18/3. 
 

radní Vorlíčková 

 
k návrhu úplatného převodu části pozemku parc. č. 947 k.ú. Vysočany 
 
  TISK:        Z – 2118 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  37            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  7 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/24 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 18/4. 
 

radní Vorlíčková 

 
k návrhu úplatného převodu pozemku parc. č. 1366/15 k.ú. Vokovice o výměře 11 m2 
 
  TISK:        Z – 2119 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/25 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 18/5. 
 

radní Vorlíčková 

 
k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 2963/2 v k. ú. Braník o výměře 110 m2, dle 
geometrického plánu č. 2683-074/2012, nově označené jako pozemek parc. č. 2963/12 v k. ú. Braník, z 
vlastnictví hl. m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 2281 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   41           PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  4 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/26 
 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
 19/1. 
 

radní Vorlíčková 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Lipence a Modřany z vlastnictví České republiky s 
právem hospodaření s majetkem státu pro Státní statek hl. m. Prahy „v likvidaci“ do vlastnictví hlavního 
města Prahy 
 
  TISK:        Z – 2200 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/27 
 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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 19/2. 
 

radní Vorlíčková 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 2624/12 o výměře 175 m2 a parc. č. 2624/15 o 
výměře 324 m2  k.ú. Žižkov z vlastnictví České republiky s právem hospodaření s majetkem státu pro 
Sady, lesy a zahradnictví Praha, státní podnik v likvidaci do vlastnictví hlavního města Prahy 
 
  TISK:        Z – 2211 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/28 
 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
 19/3. 
 

radní Vorlíčková 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí vodních děl v k.ú. Hostivař z vlastnictví společnosti Bytový a obchodní 
komplex Hostivař, s.r.o. do vlastnictví hl.m. Prahy 
 
  TISK:        Z – 2179 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   42           PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/29 
 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátora Novotný. 
  19/4. 
 

radní Vorlíčková 

 
k návrhu na bezúplatné nabytí veřejného osvětlení v k.ú. Újezd z vlastnictví společnosti JMH 
Development, a.s., se sídlem Praha 4, Újezd, Nad Náhonem 161, PSČ 149 00, IČO 25854119, do 
vlastnictví hlavního města Prahy 
 
  TISK:        Z – 2099 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/30 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
Řízení schůze převzal náměstek primátora Novotný. 
   20. 
 

radní Vorlíčková 

 
k návrhu na úplatné nabytí pozemků v k. ú. Vysočany a spoluvlastnického podílu id. 1/4 pozemků v k. 
ú. Vysočany, Hrdlořezy a Prosek  z vlastnictví Hany Paříkové do vlastnictví hl.m. Prahy 
 
+ CD 
 
  TISK:        Z – 994 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  2  
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/31 
 
Materiál uvedla radní Vorlíčková. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro bezpečnost a legislativu ZHMP Hána, 
Udženija. 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Vorlíčková, která reagovala na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   21. 
 

předseda výboru kontrolního ZHMP Dolínek 

 
k petici "Za zachování Olivovy dětské léčebny, o. p. s." 
 
  TISK:        Z – 2304 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/32 
Materiál uvedl předseda výboru kontrolního ZHMP Dolínek. 
 
V diskusi vystoupila Mgr. Zdeňka Provazníková. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Dlouhý, Udženija, Kabický. 
 
Závěrečné slovo přednesl předseda výboru kontrolního ZHMP Dolínek, který reagoval na příspěvky 
z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   22. 
 

předseda výboru kontrolního ZHMP Dolínek 

 
k petici "Za přepracování Koncepce protidrogové politiky hl. m. Prahy na období 2013 - 2020" 
 
  TISK:        Z – 2306 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  41            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/33 
Materiál uvedl předseda výboru kontrolního ZHMP Dolínek. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Dlouhý, Zoufalík, předseda výboru pro zdravotnictví, 
sociální a bytovou politiku ZHMP Petrus. 
 
Závěrečné slovo přednesl předseda výboru kontrolního ZHMP Dolínek, který reagoval na příspěvky 
z diskuse. 
 
předseda výboru pro bezpečnost a legislativu ZHMP Hána – technická – k návrhu usnesení -  
vznesl dotaz, zda by nebylo vhodné pro městské části stanovit časový limit. S odpovědí reagoval 
předseda výboru kontrolního ZHMP Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   23. 
 

předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Slezák 

 
k Programu výzkumu, vývoje a inovací hlavního města Prahy, vztah rozvoje města a přípravy územně 
plánovací dokumentace - úprava výzkumného úkolu 
 
  TISK:        Z – 2314 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  40            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0 
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    34/34 
Materiál uvedl předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Slezák. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  23/B. 
 

radní Pařízek 

 
Informace o postupu realizace stavby Provozní úsek metra V. A Dejvická – Motol  
 
+ na stůl rozdáno: 
„Zaslání výsledku veřejnosprávní kontroly projektu „Prodloužení trasy A metra v Praze – provozní úsek 
V.A Dejvická (mimo) – Motol „spolufinancovaného z OP Doprava“ 
+  
Zaslání výsledku administrativní kontroly veřejné zakázky „Výstavba metra V.A Dejvická – Motol) – 
stavební část “projektu“ Prodloužení trasy A metra v Praze – provozní úsek V.A Dejvická (mimo) – 
Motol“ spolufinancovaného z OP Doprava 
 
   
TISK:        Z – 2312 
 
Materiál uvedl radní Pařízek.  
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dopravu ZHMP Březina, Blažek. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Pařízek, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
K tisku nebyl navržen žádný text usnesení. 
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   24. 
 

 

 
k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 
 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Blažek, předseda výboru pro hospodářskou politiku a 
majetek ZHMP Poche, Zoufalík, primátor hl. m. Prahy. 
 
 
Členům ZHMP byly předány tyto informace: 
1. 2316 o významných dopravních omezeních na hlavních 

komunikacích v Praze 
nám. Nouza 

2. 2315 o současném právním i faktickém stavu budování "Souboru 
staveb městského okruhu v úseku Myslbekova - Pelc/Tyrolka“ 

nám. Nouza 

 
3. 

 
2312 

 
bod byl přeřazen do projednání 
 

 

4. 2300 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 
2013 o neinvestiční transfery ze státního rozpočtu z MŠMT a 
k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů v kap. 0416 na 
rok 2013 u škol a školských zařízení kraje Hlavní město Praha 

radní Štvánová 

5. 2303 Zpráva o činnosti Výboru pro informatiku, evropské fondy 
ZHMP za 2. pololetí roku 2013 

pověřený řízením 
Výboru pro informatiku, 
evropské fondy ZHMP 
P. Dolínek 

6. 2296 o činnosti Výboru pro dopravu Zastupitelstva hl. m. Prahy za   
II. pololetí roku 2013 

předseda Výboru pro 
dopravu ZHMP Březina 

7. 2294 Informace o činnosti Výboru pro bezpečnost a legislativu 
ZHMP za září až prosinec 2013 
 

předseda výboru pro 
bezpečnost a legislativu 
ZHMP Hána 

 
 
 
Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
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Přijatá usnesení ZHMP č. 34/1 až č. 34/34 jsou součástí tohoto zápisu. 
 
 
          Náměstek primátora Novotný poděkoval všem přítomným za účast a závěrem konstatoval, že 
35.zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy se koná dne 27.2.2014 a zakončil jednání v 16,02 hodin. 

 
 
 
 
 
 

RNDr. Tomáš  H u d e č e k, Ph.D. 
primátor hl. m. Prahy 

 
 
 
 
 

Ověřovatelé zápisu: 
                                                                
           
     

                Ing. Karel  B ř e z i n a 
  
   

              
 
               Mgr. Ivan  K a b i c k ý  

    
 
 
 
Zapsala: Jana Soběslavská                                        
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